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Projekt protokołu Nr I/2024 

z Sesji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

w dniu 06 maja 2024 roku 

I Sesja szóstej kadencji Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim odbyła się 06 maja 2024 

roku w sali widowiskowej Miejskiego Centrum Kultury przy ul. 19 stycznia 17A w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

Postanowienie Komisarza Wyborczego o zwołaniu I sesji stanowi załącznik numer 1. 

Obrady rozpoczęły się o godzinie 11.00, a zakończyły około godziny 14.35. 

Obrady były rejestrowane za pomocą urządzeń nagrywających obraz i dźwięk oraz 

transmitowane online za pośrednictwem strony www.crv.pl. 

Ad. 1  

Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji i stwierdzenie jej 

prawomocności 

Obrady otworzył i prowadził do wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu, Radny  

Senior Andrzej Korecki.  

/odśpiewanie hymnu państwowego/ 

Radny Senior przywitał radnych Rady Powiatu szóstej kadencji ze Starostą Andrzejem 

Ochlakiem na czele, radnych wybranych do Rady Powiatu siódmej kadencji, Sekretarza 

Powiatu Ewę Kalisz – Górzkowską, Skarbnika Powiatu Sebastiana Kińskiego, Radcę Prawnego 

Macieja Sikorskiego, Przewodniczącego Powiatowej Komisji Wyborczej w Nowym Mieście 

Lubawskim Patryka Pawłowskiego, Wójta Gminy Biskupiec Arkadiusza Dobka, kierowników 

jednostek organizacyjnych powiatu, szefów służb, naczelników wydziału Starostwa 

Powiatowego (lista obecności stanowi załącznik numer 2), przedstawicieli mediów oraz 

pozostałe osoby obecne na sesji.  

Radny Senior: Informuję, że pierwsza sesja Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim 

została zwołana na mocy Postanowienia Komisarza Wyborczego w Elblągu II z dnia 

23 kwietnia 2024 roku. Stwierdzam, że w sesji uczestniczy 17 radnych. Proszę Państwa, 

myślę, że na początek chciałbym powiedzieć kilka zdań na temat powiatu, historii powiatu, 

historii województwa, abyśmy wiedzieli cokolwiek na temat naszej historii, naszego powiatu. 

Proszę Państwa, do 1818 roku ziemia lubawska wchodziła w skład powiatu michałowskiego. 

Byliśmy w powiecie michałowskim, w województwie chełmińskim. Od 1 kwietnia 1818 roku, 

kiedy utworzono powiaty, został utworzony powiat lubawski. Należeliśmy do województwa 

Kwidzyn, Regierung Marienwerder czyli województwo kwidzyńskie. W ogóle tych powiatów 

w województwie mieliśmy aż 7, ale tak po kolei kilka zaznaczeń. Okres ten, po 1818 roku do 

odzyskania niepodległości i do 1920 roku, był najbardziej chyba germanizowanym okresem, 

bo wspomnę, że wielki strajk szkolny 1906 wybuchł w naszym powiecie w Suminie. Zaczął się 
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okres 1920 do 1939, okres międzywojenny. Tu tylko wspomnę, że jednym ze starostów 

ówczesnych był bratanek Marii Skłodowskiej - Curie, pan Adam Skłodowski. 3 lata. W 1946 

roku, po drugiej wojnie światowej, zaczęła się dyskusja o przeniesieniu powiatu do Lubawy. 

Była taka próba już i przed drugą wojną, była próba po drugiej wojnie, ale w 1946 roku padła 

dyskusja o Lubawy z tego względu, że była bardzo zniszczona, nie było pomieszczeń, gdzie by 

starostwo miało mieć siedzibę. Ale dużo nie brakowało, żeby tak było. Zawsze tutaj trzeba 

zaznaczyć, że Lubawa była miastem znacznie większym od Nowego Miasta, o 1000 

mieszkańców. Proszę Państwa, tak jak już mówiłem, byliśmy po kolei: w województwie 

chełmińskim, kwidzyńskim, pomorskim, bydgoskim, olsztyńskim, toruńskim i warmińsko - 

mazurskim. No proszę bardzo, barwa jest niesamowita, co zawsze wskazuje na niekorzyść 

powiatu. To jest taka przygraniczna miejscowość, gdzie w przyszłości podejrzewam, że 

również byśmy należeli jeszcze do Pomorza, do województwa toruńskiego czy bydgoskiego. 

Proszę Państwa, w obecnej kadencji, wracam do obecnej dzisiejszej kadencji, będziemy 

wybierać dzisiaj 57. starostę w historii. Tak według nazwisk, jak policzyłem, to dzisiaj 

będziemy wybierali 57. Frekwencja w naszym powiecie, proszę Państwa, wynosiła 52,48 

procent i była największa od 1999 roku. Największa frekwencja. Średnia wieku tutaj 

wybranych jest 53, no prawie 54 lata. Wzrosło o 2 lata, no ale powtarzaliśmy o te 5 lat, także 

2 lata przybyło nam. Rada Miejska jest trochę młodsza, ale lepiej, że jesteśmy starsi, 

jesteśmy ważniejsi. A poza tym, proszę Państwa, jedno nas łączy - wszyscy jesteśmy urodzeni 

w minionym 20. wieku. To jest ewenement. Takie coś może się pojawić dopiero za 100 lat. 

Proszę Państwa, tak tylko króciutko w gestii wprowadzenia. 

Ad. 2 

Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze 

Przewodniczący Powiatowej Komisji Wyborczej w Nowym Mieście Lubawskim Patryk 

Pawłowski: Szanowne Panie i Panowie, zgromadzeni goście. Jestem Przewodniczącym 

Powiatowej Komisji Wyborczej w tegorocznych wyborach samorządowych. Niemal miesiąc 

temu mieszkańcy Polski dokonali wyboru nowych radnych. Dokonali wyboru składu rad 

gmin, powiatów, miast oraz sejmików wojewódzkich. Nowomieszczanie dokonali wyboru 

siódmej kadencji rady powiatu nowomiejskiego. Wśród nowo wybranych radnych mamy 

zarówno radnych wchodzących w skład poprzedniej, szóstej kadencji Rady, jak i nowe 

nazwiska. Gratuluję wyboru i życzę Państwu, abyście podczas swoich obrad podejmowali 

rozważne i rozsądne decyzje i uchwały dla naszego społeczeństwa, jak i całego powiatu 

nowomiejskiego. Mam nadzieję, że po zakończeniu tejże kadencji, będziecie Państwo 

odczuwali satysfakcję z podjętych decyzji i uchwał. Wybranych radnych za chwilę wyczytam i 

poproszę o podejście do mnie celem odebrania zaświadczenia o wyborze na radnego 

powiatu. 

Przewodniczący Powiatowej Komisji Wyborczej wręczył wszystkim radnym zaświadczenia. 

Komplet drugich egzemplarzy zaświadczeń (17 sztuk) stanowi załącznik numer 3. 

Ad. 3 
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Złożenie ślubowania przez radnych 

Radny Senior: Stosownie do postanowień art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym 

radny przed objęciem mandatu składa ślubowanie wypowiadając rotę ślubowania. Proszę 

kolejno radnych o powstanie i składanie ślubowania, a następnie złożenie podpisów na rocie 

ślubowania. Będę wyczytywał nazwiska. 

/ślubowanie/ 

Wszyscy radni złożyli podpisy pod rotą ślubowania. Roty ślubowania (17 sztuk) stanowią 

załącznik numer 4. 

Radny Senior: Po złożeniu przez wszystkich radnych ślubowania, stwierdzam, że w sesji 

uczestniczy 17 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi 

quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik numer 5. 

Ad. 4 

Powołanie Sekretarza obrad 

Radny Senior: Obecnie musimy powołać Sekretarza obrad. Proponuję kandydaturę 

najmłodszej radnej Pani Agaty Szulc. Czy wyraża Pani zgodę? 

Radna Agata Szulc: Tak, wyrażam. 

Przystąpiono do głosowania.  

Radny Senior: 17 jest za, wstrzymujących 0, przeciw 0. W takim razie przeszła kandydatura 

radnej Agaty Szulc. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 6.  

Radny Senior: Otrzymaliście Państwo porządek obrad  zaproponowany przez Komisarza 

Wyborczego. Zgodnie z par. 2 ust. 2 Postanowienia Komisarza Wyborczego dopuszcza się 

możliwość rozszerzenia porządku obrad pierwszej sesji. Czy ktoś z Państwa ma jakieś wnioski 

do porządku? Pan Starosta. 

Starosta szóstej kadencji Andrzej Ochlak: Panie Przewodniczący, Panie i Panowie radni, 

zwracam się z uprzejmą prośbą o rozszerzenie porządku obrad sesji Rady Powiatu o projekty 

uchwał Rady Powiatu w sprawie:  

1. ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim,  

2. Wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim,  

3. Wyboru Starosty Nowomiejskiego,  

4. Wyboru Wicestarosty Nowomiejskiego,  
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5. Wyboru pozostałych członków Zarządu Powiatu,  

6. Powołania Komisji Rewizyjnej,  

7. Powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  

8. Powołania Komisji Budżetowej,  

9. Powołania Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia,  

10. Powołania Komisji Bezpieczeństwa Publicznego,  

11. Powołania Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody,  

12. Delegowania radnych do udziału w pracach Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

powołanej przez Starostę Nowomiejskiego, 

13. Projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowomiejskiego.  

Wniosek o rozszerzenie porządku obrad stanowi załącznik numer 7. 

Radny Senior: Jeżeli nie ma więcej wniosków, przystępujemy do głosowania według 

kolejności zgłoszonych wniosków. 

Głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały w sprawie 

ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 8. Wniosek przeszedł jednogłośnie. 

Głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  w sprawie 

wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 9. Wniosek przeszedł jednogłośnie. 

Głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  w sprawie 

wyboru Starosty Nowomiejskiego. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 10. Wniosek przeszedł jednogłośnie. 

Głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  w sprawie 

wyboru Wicestarosty Nowomiejskiego. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 11. Wniosek przeszedł jednogłośnie. 

Głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  w sprawie 

wyboru pozostałych członków Zarządu Powiatu. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 12. Wniosek przeszedł jednogłośnie. 

Głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 13. Wniosek przeszedł jednogłośnie. 
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Głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  w sprawie 

powołania komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 14. Wniosek przeszedł jednogłośnie. 

Głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  w sprawie 

powołania Komisji Budżetowej. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 15. Wniosek przeszedł. 

Głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  w sprawie 

powołania Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 16. Wniosek przeszedł jednogłośnie. 

Głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  w sprawie 

powołania Komisji Bezpieczeństwa Publicznego. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 17. Wniosek przeszedł jednogłośnie. 

Głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  w sprawie 

powołania Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 18. Wniosek przeszedł jednogłośnie. 

Głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  w sprawie 

delegowania radnych  do  udziału w pracach Komisji Bezpieczeństwa  i Porządku powołanej 

przez Starostę Nowomiejskiego. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 19. Wniosek przeszedł jednogłośnie. 

Głosowanie w sprawie rozszerzenia porządku obrad o punkt: Podjęcie uchwały  w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowomiejskiego. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 20. Wniosek przeszedł - 16 głosów za, 1 

wstrzymujący. 

Porządek po zmianach przedstawił się następująco: 

1. Otwarcie sesji przez najstarszego wiekiem radnego obecnego na sesji i stwierdzenie jej 

prawomocności. 

2. Wręczenie radnym zaświadczeń o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez radnych. 

4. Powołanie Sekretarza obrad. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

6a. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim. 
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6b. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

6c. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Starosty Nowomiejskiego. 

6d. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Nowomiejskiego. 

6e. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru pozostałych członków Zarządu Powiatu. 

6f. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. 

6g. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

6h. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetowej.  

6i. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i 

Ochrony Zdrowia. 

6j. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Bezpieczeństwa Publicznego. 

6k. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i 

Przyrody. 

6l. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych  do  udziału w pracach Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku powołanej przez Starostę Nowomiejskiego. 

6ł. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowomiejskiego. 

7. Zamknięcie sesji. 

 

Ad. 5 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skrutacyjnej 

Radny Senior: Zgodnie z art. 17 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym, rada powiatu 

może powołać ze swego grona stałe i doraźne komisje do określonych zadań, ustalając 

przedmiot tych działania oraz skład osobowy. W związku z powyższym, do przeprowadzenia 

wyborów zaplanowanych na dzisiejszą sesję konieczne jest powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

Proszę o zgłaszanie kandydatów do Komisji Skrutacyjnej. Pani Agata Szulc. Wyraża Pani 

zgodę?  

Radna Szulc wyraziła zgodę. 

Radny Senior: Proszę bardzo o zgłaszanie. Pani Anna Lewicka. Wyraża Pani zgodę? 

Radna Lewicka wyraziła zgodę. 

Radny Senior: Jeszcze jedna osoba. Jadwiga Kondeja. Wyraża Pani zgodę?  

Radna Kondeja wyraziła zgodę. 

Radny Senior: Jeśli nie ma uwag, odczytam projekt uchwały. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Radny Senior: Informuję, że uchwała została podjęta jednogłośnie i otrzymuje numer 

I/1/2024. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 21. Uchwała numer I/1/2024 stanowi załącznik 

numer 22. 

Radny Senior: Proszę, aby członkowie Komisji wytypowali ze swojego grona Przewodniczącą. 

Przewodniczącą Komisji została radna Agata Szulc. 

Ad. 6 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim 

Radny Senior: Zgodnie z art. 14 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym rada powiatu 

wybiera ze swego grona przewodniczącego rady powiatu bezwzględną większością głosów w 

obecności co najmniej połowy ustawowego składu rady w tajnym głosowaniu.  

Radny Senior odczytał projekt uchwały i poprosił o zgłaszanie kandydatów na stanowisko 

Przewodniczącego Rady Powiatu.  

Radny Daniel Zdanowski: Panie Przewodniczący, szanowni Państwo, chciałbym zgłosić 

kandydaturę Pana Kazimierza Wiśniewskiego, radnego kilku kadencji Rady Powiatu i 

przewodniczącego w dwóch kadencjach, więc myślę, że jest to osoba doświadczona i 

odpowiednia, żeby pełnić dalej funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu. 

Radny Senior: Czy kandydat wyraża zgodę? 

Radny Wiśniewski wyraził zgodę.  

Radna Anna Lewicka: Ja chciałabym zgłosić kandydaturę Pana Marka Ząbkiewicza. 

Radny Senior: Czy wyraża Pan zgodę? 

Radny Ząbkiewicz wyraził zgodę. 

Radny Senior: Czy jeszcze ktoś? Jeżeli nie ma, proszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie 

kart do głosowania. 

/przygotowanie kart do głosowania/ 

Radny Senior: Proszę Radcę Prawnego o zapoznanie z zasadami głosowania obowiązującymi 

przy wyborze przewodniczącego rady. Czy wszyscy radni otrzymali kartę do głosowania z 

nazwiskiem wyboru na Pana Kazimierza Wiśniewskiego i Pana Marka Ząbkiewicza? Czy każdy 

ma po dwie kartki? Wszystko się zgadza? Proszę bardzo. 

Radca Prawny Maciej Sikorski: Proszę Państwa, akt głosowania polega na tym, że otrzymali 

Państwo dwie karty. Każda jest na jednego kandydata. Należy na każdej z kart dokonać 
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jednego skreślenia, z tym, że każdy z was może postawić znak x przy pozycji "za", "przeciw" 

lub "wstrzymuję się" pod nazwiskiem kandydata na jednej karcie. Również na drugiej karcie 

jest taka sama ewentualność. Następnie te głosy będą policzone przez Komisję Skrutacyjną i 

wynik Państwa głosowania będzie odnotowany w protokole na każdego z kandydatów pod 

oddzielną pozycją. Także jeszcze raz powtarzam - możecie Państwo zagłosować "za", 

"przeciw" lub "wstrzymuję się". Macie Państwo dwie karty i na każdej z kart możecie 

dokonać tylko jednego skreślenia.  

Radny Senior: Proszę o wypełnienie kart i podchodzenie do urny w kolejności odczytywanej 

przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej. 

/głosowanie/ 

Radny Senior: Ogłaszam przerwę na ustalenie wyników głosowania. 

/ustalenie wyników głosowania/ 

Radny Senior: Proszę Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o odczytanie protokołu z 

głosowania. 

Przewodnicząca Komisji odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej z dnia 06 maja 2024 r. w 

sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. Protokół 

stanowi załącznik numer 23. 

Radny Senior: Dziękuję. Czytam uchwałę w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu 

w Nowym Mieście Lubawskim. Uchwała Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 6 

maja 2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim. Na podstawie art. 14 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 o samorządzie 

powiatowym (tj. Dz.U. z 2024 roku, poz. 107) w wyniku tajnego głosowania Rada Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim uchwala, co następuje: Wybiera się radnego Pana Kazimierza 

Wiśniewskiego na Przewodniczącego Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim siódmej 

kadencji. Paragraf 2. Wykonanie uchwały powierza się Radnemu Seniorowi. Paragraf 3. 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Uchwała otrzymuje numer I/2/2024. Serdecznie 

gratuluję wyboru na stanowisko Przewodniczącego. Proszę o dalsze prowadzenie obrad. 

Uchwała numer I/2/2024 stanowi załącznik numer 24. 

Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Wiśniewski: Pozwólcie, że podziękuję bardzo za 

wybór na tak zaszczytną funkcję i przewodniczenie Radzie Powiatu. Myślę, że będę się starał, 

żebyście Państwo mogli pracować na rzecz powiatu i mieli odczucie, że Rada jest jednością, 

że stanowimy taką Radę, która będzie rozwiązywała problemy. I myślę, że zrobię wszystko, 

żeby każdy z Państwa czuł się w tej Radzie jak współgospodarz. I życzę Państwu również, 

żebyśmy wspólnie z całą Radą dotrwali do jakiegoś tam konsensusu i pod koniec kadencji 

mieli większe zaufanie do siebie, że stanowimy Radę, która dba o ten nasz powiat. A ktoś, kto 

na mnie nie głosował, też myślę, że jest to jakąś wartością dla mnie, gdyż zawsze trzeba brać 

pod uwagę jakąś krytykę. Nie można ciągle liczyć, że ma się tylko większość i można sobie 
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popełniać błędy. Tego bym nie chciał. Także bardzo dziękuję Państwu za zaufanie i za 

powierzenie mi tej zaszczytnej roli. Dziękuję bardzo. Proszę bardzo Panie Marku.  

Radny Marek Ząbkiewicz: Szanowni Państwo, ja chciałem podziękować wszystkim, którzy 

brali udział w głosowaniu. Szczególnie chciałem podziękować tym, którzy na mnie głosowali. 

Otóż w demokracji ktoś ma więcej, ktoś ma mniej, trzeba przyjąć to szacunkiem. Dziękuję 

Państwu. 

Przewodniczący: Przepraszam bardzo, ale już teraz będziemy realizować porządek. Proszę 

bardzo. 

Radny Leszek Sargalski: Chodzi o urnę. Jest postawiona poza kamerą i mieszkańcy, bo takie 

telefony otrzymałem, zgłaszają że nie wiedzą, gdzie idziemy, bo urna jest poza kamerą. Taki 

składam wniosek formalny. 

Przewodniczący: Dziękuję bardzo. Nie wiem czy Pan Krzysztof to potwierdzi, czy jest na wizji 

dobrze. Jeżeli nie, to na pewno można to jakoś przesunąć. Myślę, że urna jest przezroczysta, 

widoczna. Może być i w innym miejscu.  

/urnę przestawiono/ 

Ad. 6a 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w 

Nowym Mieście Lubawskim 

Przewodniczący: Szanowni Państwo, przystępujemy do następnego punktu. Jest to punkt 6a 

- podjęcie uchwały w sprawie liczby Wiceprzewodniczących Rady Powiatu. W naszej Radzie 

Powiatu, wiceprzewodniczących zgodnie ze statutem jest dwóch. I teraz przejdziemy do 

wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu. Czy ktoś z Państwa ma uwagi do 

zaproponowanej uchwały? Czy dwóch czy jeden? Ja tylko mogę powiedzieć, że było dwóch i 

myślę, że tak powinno pozostać. Nie widzę. Także bardzo proszę teraz o podawanie 

kandydatur. Nie musimy głosować liczby wiceprzewodniczących ze względu na to, że nie 

zmieniamy tej liczby, która jest zaproponowana w dwóch osobach. Przepraszam.  

Radca Prawny: Głosujemy w sprawie ustalenia liczby. 

Przewodniczący: Dobrze. Tu głosujemy jawnie.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały. Przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący: Głosowało 17 radnych, 16 było za, przy 1 głosie wstrzymującym. 

Stwierdzam, że Rada Powiatu podjęła uchwałę ustalającą liczbę Wiceprzewodniczących.  

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 25. Uchwała numer I/3/2024 stanowi załącznik 

numer 26. 

Przewodniczący: Szanowni Państwo, jest prośba o 10-minutową przerwę. 
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/przerwa/ 

Ad. 6b 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim 

Przewodniczący: Szanowni Państwo, wznawiamy obrady. Tak jak przed przerwą ustaliliśmy 

liczbę Wiceprzewodniczących, teraz bardzo proszę o zgłaszanie kandydatur na 

Wiceprzewodniczących Rady Powiatu. Bardzo proszę radny Edward Żuralski. 

Radny Edward Żuralski: Pragnę zgłosić Pana Marka Ząbkiewicza. 

Przewodniczący: Czy Pan Marek wyraża zgodę?  

Radny Ząbkiewicz wyraził zgodę. 

Przewodniczący: Dziękuję. Ja chciałbym zgłosić kolegę Wojciecha Kozłowskiego, radnego 

Rady Powiatu. Czy pan Wojciech wyraża zgodę?  

Radny Wojciech Kozłowski wyraził zgodę. 

Przewodniczący: Czy ktoś jeszcze chciałby? Nie widzę. Bardzo proszę, mamy dwie 

kandydatury na dwa miejsca. Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną, żeby przygotowała kartki 

do głosowania i oczywiście Pan Mecenas objaśni sposób głosowania, jak będzie przebiegał 

wybór Wiceprzewodniczących Rady Powiatu. 

/przygotowanie kart do głosowania/ 

Przewodniczący: Wróciła Komisja Skrutacyjna. Bardzo proszę o rozdanie kart do głosowania. 

Czy wszyscy z Państwa otrzymali karty i mają karty na dwie osoby? Poprosimy teraz Pana 

Mecenasa jeszcze o króciutkie przypomnienie sposobów głosowania.  

Radca Prawny: Proszę Państwa, otrzymali Państwo dwie różne karty do głosowania na 

każdego z kandydatów. I sposób głosowania jest taki sam, jak głosowali Państwo na 

Przewodniczącego, czyli na każdej z kart są kwadraty do zakreślenia i możecie Państwo 

głosować "za", "przeciw" lub "wstrzymać się od głosu" w stosunku do każdego z kandydatów. 

I żeby głos był ważny, musicie Państwo dokonać po jednym skreśleniu na każdej karcie. 

Dziękuję. 

Przewodniczący: Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną o przeprowadzenie wyborów. 

/głosowanie i ustalenie wyników głosowania/ 

Przewodniczący: Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną o przedstawienie wyników głosowania. 

Przewodnicząca Komisji odczytała protokół z dnia 06 maja 2024 r. w sprawie wyboru 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim. Protokół stanowi 

załącznik numer 27. 
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Przewodniczący odczytał uchwałę numer I/4/2024, która stanowi załącznik numer 28. 

Przewodniczący: Gratuluję kolegom wyboru. Zapraszam do obecności przy stole 

prezydialnym. 

Radny Marek Ząbkiewicz: Szanowni Państwo, ja chciałem podziękować wszystkim Państwu, 

którzy brali udział w głosowaniu, głosowali na moją osobę. Myślę, że moją pracą, byłem 12 

lat radnym powiatu, byłem radnym gminy, także myślę, że moje doświadczeniem, który 

posiadam na pewno będzie spożytkowane na rzecz powiatu. Wiadomo, że Pan 

Przewodniczący tu gra pierwsze skrzypce, ale my tu drugie skrzypce będziemy grali z kolegą. 

Dziękuję Państwu. 

Przewodniczący: Jeszcze raz gratuluję kolegom objęcia tej funkcji. 

Radny Wojciech Kozłowski: Dziękuję serdecznie. Panie Przewodniczący, Panie Marku, 

gratuluję serdecznie. Chciałbym Państwu serdecznie pogratulować i podziękować. Dziękuję 

za zaufanie, że obdarzyliście mnie Państwo tą zaszczytną rolą. Obiecuję, że będę starał się w 

miarę możliwości prowadzić bardzo solidnie obrady, o ile będę miał taką okazję. 

Przewodniczący: Dziękuję bardzo kolegom. Myślę, że w przerwie będziemy również mogli 

wszyscy złożyć gratulacje. 

Ad. 6c 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Starosty Nowomiejskiego 

Przewodniczący: Bardzo proszę o przedstawienie kandydatur na Starostę powiatu 

nowomiejskiego, żeby Komisja Skrutacyjna mogła przygotować kartki do głosowania w 

głosowaniu tajnym. Bardzo proszę, radna Iwona Mrozińska. 

Radna Iwona Mrozińska: Dziękuję bardzo. Ja chciałabym zaproponować na to stanowisko 

kandydaturę Pana Edwarda Żuralskiego, który z zawodu, jak Państwo wiecie, jest lekarzem 

weterynarii. Ma już 34 lata doświadczenia zawodowego. Jest specjalistą administracji i 

chorób weterynaryjnych zakaźnych zwierząt. Ukończył kurs spółek prawa handlowego. To 

społeczny działacz lokalny, wieloletni prezes Klubu Sportowego Mroczno, współtwórca 

budowy stadionu w Mrocznie, samorządowiec, Członek Zarządu Powiatu nowomiejskiego w 

latach 1998 - 2006, prywatnie żonaty i czwórka dzieci. 

Przewodniczący: Czy radny Edward Żuralski wyraża zgodę na kandydowanie? 

Radny Edward Żuralski wyraził zgodę.  

Przewodniczący: Bardzo proszę, czy ktoś jeszcze chciałby? Myślę, że nie ma chętnych. 

Możemy przejść do przygotowania kart do głosowania. Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną o 

przygotowanie kart na wybór Pana Starosty. 

/przygotowanie kart do głosowania/ 
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Przewodniczący: Szanowni Państwo, korzystając z chwili, że i tak musimy oczekiwać na 

przygotowanie kart i jest to taka forma przerwy, chciałbym tylko poinformować, że w 

następnych punktach naszego porządku dziennego będziemy wybierali Komisję Budżetową 

Rady Powiatu, Komisję Oświaty, Kultury i Polityki Społecznej, Komisję Bezpieczeństwa, 

Komisję Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody. Gwoli informacji tylko, będzie można się 

zapisywać do tych komisji i każdy z Państwa radnych może uczestniczyć w pracach dwóch 

komisji. Także bardzo proszę o przygotowanie czy wybór sobie tych komisji. W tym punkcie 

będzie propozycja kto chciałby, w jakich komisjach pracować, żeby nam to sprawnie poszło. I 

wtedy będziemy mogli określić wielkość komisji. Chcielibyśmy oczywiście, żeby wszystkie 

komisje miały porównywalną obsadę do pracy, żeby nie zdarzyło się, że wszyscy chcą w 

jednej pracować, a pozostałe nie mają. Chociaż myślę, że z biegiem czasu będziemy 

zauważali, że czasami tematy się dublują. W każdej komisji można każde tematy omawiać. 

Także bardzo proszę o zastanowienie się i przygotowanie. Będzie lista, kto, w jakiej komisji 

będzie chciał pracować? Także tyle informacji. Wróciła Komisja Skrutacyjna. Czy wszyscy z 

Państwa otrzymali kartki do głosowania? Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną o 

przeprowadzenie głosowania. 

/głosowanie/ 

Przewodniczący: Czy wszyscy Państwo oddali głosy? Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną o 

przeliczenie głosów na wybór Starosty Nowomiejskiego. 

/ustalenie wyników głosowania/ 

Przewodniczący: Komisja Skrutacyjna już ma sprawozdanie, także prosimy o podanie 

wyników. 

Przewodnicząca Komisji odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej z dnia 06 maja 2024 r. w 

sprawie wyboru Starosty Nowomiejskiego. Protokół stanowi załącznik numer 29.  

Przewodniczący odczytał uchwałę numer I/5/2024, która stanowi załącznik numer 30 i złożył 

gratulacje Staroście. 

Starosta Edward Żuralski: Szanowni Państwo, jeszcze kilka miesięcy temu nie myślałem, że 

będę w tym miejscu i tutaj piastował takie stanowisko, które dzięki Radzie, dzięki radnym, 

zostało mi powierzone. Chciałbym serdecznie podziękować tym, którzy głosowali na mnie, 

ale przede wszystkim podziękować tym wyborcom, którzy zagłosowali, że wszedłem do tej 

Rady. Po wielu latach nieobecności w Radzie, postanowiłem, że będę kandydował. 

Startowałem z listy Prawa i Sprawiedliwości, jako ostatni na liście, za moim wyborem. Bo 

jako człowiek, jestem człowiekiem niezależnym, bezpartyjnym, ale chciałem wspomóc tę 

listę. I bardzo dziękuję tym wszystkim, którzy ze mną na listach byli. I serdecznie im dziękuję 

za wszelkie dobre słowo, które od nich usłyszałem. Szanowni Państwo, w tym miejscu 

chciałbym powiedzieć, że stoi przed nami wiele wyzwań, zwłaszcza to najważniejsze czyli 

nasz Szpital Powiatowy, który jest w takim, a nie innym miejscu. I myślę, że działaniem 

wszystkich radnych, wszystkich naprawdę, mądrość ludzi, którzy nas otaczają, a także 
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pracowników i wszystkich ludzi, którzy tutaj, w tym powiecie chcą pracować dla dobra tego 

powiatu, myślę, że postaramy się osiągnąć ten cel i wyprowadzić ten szpital na prostą, a 

zarazem zabezpieczyć podstawowe bezpieczeństwo dla pacjentów. To jest chyba pierwsze 

wyzwanie, które musimy podjąć. Kolejnym jest sprawa poprawy jakości dróg powiatowych. I 

o to też będę walczył, bo wiem jak moi wyborcy na ten temat bardzo często mi mówili i mieli 

nadzieję, że to się poprawi. Kolejną bardzo ważną sprawą jest to, żeby zapewnić naszej 

młodzieży w szkołach średnich odpowiednie kształcenie. Dopasowane do rynku pracy, bo to 

jest zasadnicza sprawa. I w tym względzie będę współpracował z pracodawcami i z ludźmi, 

którzy chcą w tej kwestii działać. Oczywiście z dyrektorami jednostek. Uważam, że tutaj też 

jest dużo do zrobienia, bo rynek pracy bardzo szybko się zmienia. Kolejna rzecz, to wiemy 

jakie jednostki powiatowe są i trzeba im zapewnić odpowiedni budżet, żeby mogły 

funkcjonować i swoje kompetencje i swoje działania prowadzić w odpowiednim kierunku. 

Myślę, że to są najważniejsze sprawy do załatwienia na początek. I jeszcze raz chcę 

wszystkim podziękować za tak godne stanowisko, a zarazem będę starał się wedle własnych 

kompetencji działać tak, żeby nie budować murów między nami, ale budować mosty. I 

chciałbym to podkreślić – każdy głos, każdego radnego, będzie wysłuchany. I będę się starał 

być obiektywny. Bardzo dziękuję Państwu wszystkim za uwagę. Dziękuję za głosy.  

Przewodniczący: Jeżeli ktoś jeszcze będzie chciał teraz złożyć gratulacje, życzenia, to bardzo 

proszę, gdyż mamy 5 minut przerwy. 

/przerwa/ 

Ad. 6d 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty Nowomiejskiego 

Przewodniczący: Zapraszam wszystkich Państwa radnych na salę, wznawiamy obrady. 

Jesteśmy w punkcie 6d. Jest to podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty 

Nowomiejskiego. Szanowni Państwo, przed chwilą wybraliśmy Pana Starostę powiatu 

nowomiejskiego i teraz sformowanie Zarządu jest wyłączną rolą Pana Starosty i on wskaże 

Zarząd, z którym by chciał współpracować, to znaczy Wicestarostę i trzech Członków 

Zarządu. Bardzo proszę Pana Starostę o przedstawienie kandydatury na Wicestarostę 

powiatu nowomiejskiego. 

Starosta: Szanowni Państwo, chciałbym w tym miejscu i w tym momencie właśnie, kiedy 

mamy wybrać Wicestarostę, zaproponować Panią Iwonę Mrozińską, która jest radną. I jest 

absolwentką Akademii Muzycznej w Gdańsku, skończyła studia podyplomowe z zarządzania 

kulturą i oświatą oraz z zakresu chóralistyki. I stąd znamy Panią Iwonę bardzo. Często tutaj 

wzbogacała różne imprezy. Także od wielu lat zajmuje się edukacją muzyczną dzieci i 

młodzieży i dorosłych. Pracowała także w Ognisku Muzycznym, była Dyrektorem Miejskiego 

Centrum Kultury. W 2011 roku została nauczycielem, a następnie Wicedyrektorem 

nowomiejskiej szkoły muzycznej, której założenie inicjowała. 
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Przewodniczący: Dziękuję bardzo Panu Staroście za przedstawienie kandydatury. Zapytam 

się panią Iwonę Mrozińską, czy wyraża zgodę kandydować na Wicestarostę powiatu 

nowomiejskiego. 

Radna Iwona Mrozińska wyraziła zgodę. 

Przewodniczący: Dziękuję bardzo. Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną o przygotowanie 

kartek wyborczych. 

/przygotowanie kart do głosowania/ 

Przewodniczący: Bardzo proszę Panie z Komisji Skrutacyjnej o rozdanie kartek do głosowania. 

Czy wszyscy Państwo mają karty? Tak. Bardzo proszę o dokonanie wyboru. Proszę Panią 

Przewodniczącą o przeprowadzenie wyborów. 

/głosowanie/ 

Przewodniczący: Dziękuję. Czy wszyscy z Państwa oddali głosy? Jeżeli tak, to bardzo proszę 

Komisję Skrutacyjną o przeliczenie i podanie wyników wyborów.  

/ustalenie wyników głosowania/ 

Przewodniczący: Bardzo proszę Panią Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o przedstawienie 

wyników głosowania. 

Przewodnicząca Komisji odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej z dnia 06 maja 2024 r. w 

sprawie wyboru Wicestarosty Nowomiejskiego. Protokół stanowi załącznik numer 31. 

Przewodniczący odczytał uchwałę numer I/6/2024, która stanowi załącznik numer 32.  

Przewodniczący: Bardzo serdecznie Pani gratuluję, życzę owocnej współpracy. Myślę, że z 

Panem Starostą i z Zarządem będziecie Państwo tworzyli drużynę, która będzie prowadziła 

nasz powiat. I wszystkiego, wszystkiego dobrego Pani życzę.  

Wicestarosta Iwona Mrozińska: Drodzy Państwo, drodzy goście, to jest wyjątkowy moment 

w moim życiu. Absolutnie nowe wody, które się teraz otwierają przede mną. Z tego miejsca 

bardzo dziękuję wszystkim wyborcom, którzy w wyborach poprzednich, parlamentarnych i 

tych samorządowych, wyrazili swoje zdanie i obdarzyli mnie ogromnym zaufaniem. Już o tym 

wiele razy mówiłam, ale to jest naprawdę wielkie wyzwanie. Wszyscy jesteśmy tutaj radnymi 

i wszyscy mamy zobowiązania od tych osób, które na nas postawiły i zagłosowały. I wiem, 

jestem przekonana, że będziemy wspólnie pracować dla dobra całego powiatu, bo to jest 

wyjątkowe miejsce. Cudowny, piękny, pełen wartościowych, cudownych, mądrych, 

pracujących ludzi. I dla nich będziemy pracować ponad wszystkimi podziałami, ponad 

wszystkimi poglądami. To będzie nasz priorytet. I ja będę bardzo starała się, żebyśmy 

wszyscy rozmawiali wspólnie i decydowali o tym, żeby podejmować jak najlepsze i jak 

najbardziej korzystne decyzje dla naszego całego powiatu. Dziękuję Państwu jeszcze raz i 

życzę wszystkim pięknej, owocnej i bardzo dobrej kadencji.  

Przewodniczący: Dziękujemy bardzo. Jeszcze raz życzę wszystkiego dobrego, owocnej 

współpracy. 

Ad. 6e 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru pozostałych członków Zarządu Powiatu 
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Przewodniczący: Jak już wspominałem, na członków Zarządu możemy wybrać osoby 

wskazane przez Starostę powiatu nowomiejskiego. Nasz Zarząd liczy 5 osób: starosta, 

wicestarosta i trzech członków zarządu. I bardzo proszę Pana Starostę o przedstawienie 

kandydatur na członków Zarządu Powiatu. 

Starosta: Drodzy Państwo, chciałbym zaproponować na pozostałych członków Zarządu 

Powiatu - Pan Marcin Buliński. 

Radny Buliński wyraził zgodę. 

Starosta: Także bym proponował Panu Danielowi Zdanowskiemu. 

Radny Zdanowski wyraził zgodę. 

Starosta: I jako trzeciemu proponuję Panu Przemysławowi Majasowi. 

Radny Majas wyraził zgodę. 

Przewodniczący: Dziękuję bardzo Panu Staroście za przedstawienie kandydatur. Także 

zapraszam, już myślę, że chyba ostatni raz, Komisję Skrutacyjną do dokonania wyborów 

członków Zarządu. 

/przygotowanie kart do głosowania/ 

Przewodniczący: Bardzo proszę Komisję o rozdawanie kart. Czy wszyscy z Państwa mają 

karty? Bardzo proszę, przed głosowaniem jeszcze króciutko Pan Mecenas może objaśni nam 

sposób głosowania. 

Radca Prawny: Proszę Państwa, wzorem poprzednich głosowań, tym razem Państwo 

otrzymali trzy karty na każdego z kandydatów na pozostałych członków Zarządu. I trzeba na 

każdej z kart dokonać jednego skreślenia, tak, żeby głos był ważny. Dziękuję. 

Przewodniczący: Dziękuję bardzo Panu Mecenasowi. Bardzo proszę Panią Przewodniczącą 

Komisji Skrutacyjnej o przeprowadzenie wyborów. 

/głosowanie/ 

Przewodniczący: Wszyscy z Państwa radnych oddali głosy. Bardzo proszę Komisję Skrutacyjną 

o przeliczenie i podanie wyników wyborów pozostałych członków Zarządu. 

/ustalenie wyników głosowania/ 

Przewodniczący: Wróciła Komisja Skrutacyjna. Także bardzo proszę Panią Przewodniczącą o 

przedstawienie wyniku. 

Przewodnicząca Komisji odczytała protokół Komisji Skrutacyjnej z dnia 06 maja 2024 r. w 

sprawie wyboru pozostałych członków Zarządu Powiatu. Protokół stanowi załącznik numer 

33. 

Przewodniczący odczytał uchwałę numer I/7/2024, która stanowi załącznik numer 34. 

Przewodniczący: Dziękuję za przeprowadzenie wyborów. Gratuluję członkom Zarządu, życzę 

owocnej współpracy. Myślę, że jest to trafny wybór Pana Starosty, tylko powiększenie 

zakresu działania całego Zarządu i na pewno liczymy jako Rada, że będzie to Zarząd bardzo 

operatywny i współpraca będzie się układała pozytywnie dla dobra całego powiatu. 

Przewodniczący: Jest wniosek o 10 minut przerwy. 

/przerwa/ 

Przewodniczący wznowił obrady. 

Ad. 6f 
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Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej 

Przewodniczący: Przechodzimy do realizacji porządku dziennego dzisiejszej sesji. Jest to 

projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej. Rada Powiatu powołuje Komisję 

Rewizyjną przy Radzie Powiatu siódmej kadencji w składzie minimum 3 osób. I tak, bardzo 

proszę o podanie kandydatur na przewodniczącego komisji rewizyjnej, bo tu już jest bardzo 

ważne, żebyśmy powołali w pierwszej kolejności przewodniczącego komisji rewizyjnej. 

Bardzo proszę o podawanie kandydatur. 

Radna Urszula Ewertowska: Pan Andrzej Andrzejewski. 

Radny Andrzejewski wyraził zgodę. 

Radny Damian Godziński: Pani Anna Lewicka. 

Radca Prawny: Zbieramy kandydatury na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. Są jeszcze 

pozostałe dwie funkcje, ale tu żeby Państwo by o tym pamiętali, że nie zbieramy w tej chwili 

trzech kandydatur, tylko na razie na Przewodniczącego. 

Przewodniczący: Dobrze, ale myślę, że gdy wybierzemy jednego, to pozostałe osoby mogą 

być członkami tej Komisji. Bardzo proszę, czy były jeszcze, bo ja tu mam zapisane: Pan 

Andrzej Andrzejewski. Jeszcze była Pani Lewicka i Pan Andrzej Korecki. Nie? Dobrze. 

Rozumiem. Pani Lewicka tak. I Pan Andrzej Andrzejewski też kandyduje na 

Przewodniczącego. Momencik, Pan Krzysztof przygotuje głosowania i tu będą już jawne. 

Bardzo proszę, pierwsze głosowanie jest na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru radnego Andrzeja Andrzejewskiego na 

Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący: Głosowało 17 radnych, 2 głosy za, 8 głosów przeciw, 7 wstrzymujących. 

Stwierdzam, że większością głosów nie został dokonany wybór Pana Andrzeja 

Andrzejewskiego na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 35.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru radnej Anny Lewickiej na Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej. 

Przewodniczący: Głosowało 17 radnych, 15 było za, 2 głosy wstrzymujące. Stwierdzam, że 

większością głosów powołaliśmy Panią Annę Lewicką na Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 36.  

Przewodniczący: Przechodzimy teraz do wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej. Bardzo proszę o podanie kandydatur. Bardzo proszę, Pan Wojciech Kozłowski. 

Radny Wojciech Kozłowski: Pani Agata Szulc. 

Radna Szulc wyraziła zgodę. 

Radna Anna Lewicka: Pana Andrzejewskiego zgłaszam. 

Radny Andrzejewski wyraził zgodę. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru radnej Agaty Szulc na Zastępcę 

Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 37.  
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Przewodniczący: Głosowało 17 radnych, 10 radnych było za, 2 osoby się wstrzymały, 5 było 

przeciw /Przewodniczący błędnie odczytał wynik głosowania. Wynik głosowania był 

następujący - 10 za, 2 przeciw, 5 wstrzymujących/.  

Przewodniczący: Stwierdzam, że większością głosów Zastępcą Przewodniczącego została Pani 

Agata Szulc. Ale teraz musimy odbyć jeszcze jedno głosowanie. Przechodzimy do drugiego 

głosowania.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru radnego Andrzeja Andrzejewskiego na 

Zastępcę Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 38.  

Przewodniczący: Głosowało 17 radnych, 6 głosów było za, 5 przeciw, 6 wstrzymało się. 

Stwierdzam, że Zastępcą Przewodniczącego została Pani Agata Szulc. Teraz przechodzimy 

jeszcze do jednej funkcji w tej Komisji. Jest to funkcja sekretarza. Bardzo proszę o podanie 

kandydatur. Bardzo proszę, Pan radny Wojciech Kozłowski. 

Radny Wojciech Kozłowski: Pan Andrzej Korecki. 

Radny Korecki wyraził zgodę. 

Radny Leszek Sargalski: Pan Andrzej Andrzejewski. 

Radny Andrzejewski nie wyraził zgody. 

Przewodniczący: Bardzo proszę, czy ktoś jeszcze z Państwa? Bardzo proszę, czy Pani Jadwiga 

wyraża zgodę? 

Radna Jadwiga Kondeja nie wyraziła zgody. 

Przewodniczący: Jeżeli nie ma, to musimy przegłosować jedną kandydaturę. Bardzo proszę 

Pana Krzysztofa o przygotowanie jednego głosowania na Sekretarza Komisji Rewizyjnej.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru radnego Andrzeja Koreckiego na Sekretarza 

Komisji Rewizyjnej. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 39.  

Przewodniczący: Głosowało 17 radnych, 13 było za, 1 głos sprzeciwu, 3 głosy wstrzymujące 

się. Stwierdzam, że większością głosów Rada Powiatu powołała Pana Andrzeja Koreckiego na 

Sekretarza Komisji Rewizyjnej. Szanowni Państwo, mamy wybrane trzy osoby, które są 

konieczne do Komisji Rewizyjnej.  

Przewodniczący odczytał projekt uchwały.  

Przystąpiono do głosowania.  

Przewodniczący: Głosowało 17 radnych, 15 było za, 2 głosy wstrzymujące. Stwierdzam, że 

większością głosów podjęliśmy uchwałę powołującą Komisję Rewizyjną przy Radzie Powiatu. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 40. Uchwała numer I/8/2024 stanowi załącznik 

numer 41.  

Ad. 6g 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Przewodniczący: Jest to projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie powołania Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. Również jest to komisja powoływana przez Radę Powiatu. I jest to 

komisja 3-osobowa: przewodniczący, zastępca przewodniczącego i sekretarz. Także 

przejdziemy najpierw do wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 
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Bardzo proszę o kandydatury na Przewodniczącego Komisji Skarg i Wniosków. Bardzo proszę, 

Pan radny Wojciech Kozłowski. 

Radny Wojciech Kozłowski: Proponuję Pana Andrzeja Andrzejewskiego. 

Radny Andrzejewski nie wyraził zgody. 

Radny Damian Godziński: Panią Jadwigę Kondeję. 

Radna Kondeja wyraziła zgodę. 

Przewodniczący: Bardzo proszę, czy są inne kandydatury? Nie widzę, przejdziemy do 

przegłosowania tej kandydatury.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru radnej Kondeji na Przewodniczącą Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 42.  

Przewodniczący: Głosowało 17 radnych, wszyscy byli za. Stwierdzam, że jednogłośnie 

powołaliśmy na Przewodniczącą Komisji Panią Jadwigę Kondeję. Przechodzimy do 

następnego podpunktu tego projektu uchwały. Jest to wybór Zastępcy Przewodniczącego 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Bardzo proszę o podawanie kandydatur. Bardzo proszę, 

Pan Starosta. 

Starosta: Ja proponowałbym Pana Tadeusza Graszka. 

Radny Graszek nie wyraził zgody. 

Radna Jadwiga Kondeja: Pani Urszula Ewertowska. 

Radna Ewertowska nie wyraziła zgody. 

Przewodniczący: Bardzo proszę. Powinniśmy skompletować tą komisję, bo to jest też ważna 

komisja w działalności Rady Powiatu. Bardzo proszę, Pan Daniel Zdanowski. 

Radny Daniel Zdanowski: Pan Damian Godziński. 

Radny Godziński nie wyraził zgody. 

Radna Jadwiga Kondeja: Pani Anna Lewicka. 

Przewodniczący: Czy pani Anna Lewicka wyraża zgodę? Ale jeszcze chwileczkę. Czy nie jest tu 

konflikt prawny? Pan Mecenas będzie musiał na to zagadnienie odpowiedzieć? 

Radca Prawny: Przy obydwóch tych komisjach jest taka uwaga, że nie mogą być członkami 

tych komisji: przewodniczący, wiceprzewodniczący i członkowie zarządu. Więc tutaj nie ma 

tej kolizji. 

Przewodniczący: I wyraża Pani zgodę? 

Radna Lewicka wyraziła zgodę. 

Przewodniczący: Dziękuję bardzo. Czy są inne kandydatury na zastępcę przewodniczącego? 

Jeżeli nie ma, to bardzo proszę Pana Krzysztofa o przygotowanie głosowania.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru radnej Lewickiej na Zastępcę 

Przewodniczącej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 43.  

Przewodniczący: Głosowało 17 radnych, wszyscy byli za. Stwierdzam, że jednogłośnie została 

Pani Zastępcą Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Przechodzimy jeszcze do 

trzeciego podpunktu. Jest to powołanie sekretarza powyższej komisji. Bardzo proszę o 
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przedstawianie kandydatur, które mogą uczestniczyć i które mogą brać udział w pracach tej 

komisji. Czy może Pan Tadeusz Graszek by teraz? 

Radny Graszek nie wyraził zgody. 

Radna Jadwiga Kondeja: Pan Marek Ząbkiewicz. 

Przewodniczący: Nie może być. Wiceprzewodniczący nie może być. I członkowie Zarządu też 

nie mogą być. 

Radny Daniel Zdanowski: Pan Leszek Sargalski. 

Radny Sargalski nie wyraził zgody. 

Radna Anna Lewicka: Pan Damian Godziński. 

Radny Godziński wyraził zgodę. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie wyboru radnego Godzińskiego na Sekretarza Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 44.  

Przewodniczący: Głosowało 17 radnych, 16 osób było za, 1 głos wstrzymujący. Stwierdzam, 

że większością głosów Sekretarzem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji został Pan Damian 

Godziński.  

Przewodniczący odczytał uchwałę. Przystąpiono do głosowania.  

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 45. Uchwała numer I/9/2024 stanowi załącznik 

numer 46.  

Ad. 6h 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetowej 

Przewodniczący: Jest to projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetowej. Mam 

osoby, które się zgłosiły do tej Komisji Budżetowej i już Państwu przedstawię. I tak, zgłosił 

akces pracy w tej komisji Pan Radny Wojciech Kozłowski, Pan Daniel Zdanowski, Pani Iwona 

Mrozińska, Pan Andrzej Andrzejewski i Pani Urszula Ewertowska.  

Przewodniczący odczytał uchwałę. 

Lista chętnych do pracy w komisji stanowi załącznik numer 47. 

/wszyscy radni wyrazili zgodę/ 

Przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący: Głosowało 17 radnych, wszyscy z Państwa byli za. Stwierdzam, że w tym 

składzie powołaliśmy Komisję Budżetową i teraz już będzie należało to do kompetencji 

Komisji, że spotka się i ukonstytuuje się kto będzie Przewodniczącym tej Komisji. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 48. Uchwała numer I/10/2024 stanowi 

załącznik numer 49.  

Ad. 6i 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, Polityki Społecznej i 

Ochrony Zdrowia 

Przewodniczący: Jest to projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Oświaty, Kultury, 

Polityki Społecznej i Ochrony Zdrowia. I akces swój zgłosili: Pani Iwona Mrozińska, Pan 

Andrzej Korecki, Pan Przemysław Majas, Pani Urszula Ewertowska i Pan Andrzej 

Andrzejewski. 
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Przewodniczący odczytał uchwałę. 

Lista chętnych do pracy w komisji stanowi załącznik numer 50. 

/wszyscy radni wyrazili zgodę/ 

Przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący: Stwierdzam, że głosowało 17 radnych, wszyscy z Państwa byli za. 

Stwierdzam, że jednogłośnie powołaliśmy Komisję Ochrony Zdrowia i Oświaty. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 51. Uchwała numer I/11/2024 stanowi 

załącznik numer 52.  

Ad. 6j 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 

Przewodniczący: Jest to projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Bezpieczeństwa 

Publicznego w składzie: Pan Wojciech Kozłowski, Pan Przemysław Majas, Pan Tadeusz 

Graszek, Pan Marek Ząbkiewicz, Pan Marcin Buliński i Pani Agata Szulc. 

Przewodniczący odczytał uchwałę. 

Lista chętnych do pracy w komisji stanowi załącznik numer 53. 

/wszyscy radni wyrazili zgodę/ 

Przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący: Głosowało 17 radnych, wszyscy byli za. Stwierdzam, że jednogłośnie 

podjęliśmy uchwałę powołującą Komisję Bezpieczeństwa Publicznego. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 54. Uchwała numer I/12/2024 stanowi 

załącznik numer 55.  

Ad. 6k 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody 

Przewodniczący: Jest to projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska i Przyrody. Powołuje się Komisję Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Przyrody przy 

Radzie Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim siódmej kadencji w składzie: Pan Daniel 

Zdanowski, Pan Sargalski Leszek, Pan Damian Godziński, Pan Tadeusz Graszek. 

Przewodniczący odczytał uchwałę. 

Lista chętnych do pracy w komisji stanowi załącznik numer 56. 

/wszyscy radni wyrazili zgodę/ 

Przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący: Głosowało 17 radnych, wszyscy z Państwa byli za. Stwierdzam, że 

jednogłośnie powołaliśmy Komisję Rolnictwa. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 57. Uchwała numer I/13/2024 stanowi 

załącznik numer 58.  

Ad. 6l 

Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych do udziału w pracach Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku powołanej przez Starostę Nowomiejskiego 

Przewodniczący: Jest to projekt uchwały w sprawie delegowania radnych do udziału w pracy 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku powołanej przez Starostę Nowomiejskiego. I tutaj 
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musimy z grona własnego wybrać delegatów do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Bardzo 

proszę o podawanie kandydatur.  

Starosta: Przy staroście jest Komisja Bezpieczeństwa, która jest takim organem pomocniczym 

dla Starosty. I wiadomo, spotykają się te osoby często i w gminach i koordynują po prostu 

sprawy bezpieczeństwa w różnych sytuacjach kryzysowych. I takie dwie osoby powinny tutaj 

się znaleźć. Myślę, że powinna być to osoba z komisji, tej która jest powołana, z Komisji 

Bezpieczeństwa Publicznego, którą mamy wybraną. Najlepiej jakby to był Przewodniczący tej 

Komisji czy Pani Przewodnicząca, żeby po prostu ta osoba była, bo będzie wtedy 

zorientowana w sprawach dotyczących tych właśnie spraw bezpieczeństwa. 

Radny Wojciech Kozłowski: Ja proponuję Przewodniczącego Rady Pana Kazimierza 

Wiśniewskiego. 

Przewodniczący: Dziękuję, wyrażam zgodę. Bardzo proszę, radny Marcin Buliński. 

Radny Marcin Buliński: Proponuję Panią Agatę Szulc. 

Radna Szulc wyraziła zgodę. 

Przewodniczący: Są dwie osoby. Czy są jeszcze jakieś inne kandydatury, to bardzo proszę. Nie 

widzę, czy możemy, wpisując już od razu Panie Mecenasie? Tak? Dobrze.  

Przewodniczący przeczytał uchwałę.  

Przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący: Stwierdzam, że głosowało 17 radnych, wszyscy z Państwa byli za. 

Stwierdzam, że jednogłośnie delegowaliśmy dwoje radnych do Komisji przy Staroście 

Nowomiejskim. 

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 59. Uchwała numer I/14/2024 stanowi 

załącznik numer 60.  

Ad. 6ł 

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty Nowomiejskiego 

Przewodniczący: Jest to projekt uchwały numer I/15/2024 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 06 maja 2024 roku w sprawie ustalenia wynagrodzenia Starosty 

Nowomiejskiego. Rada Powiatu uchwala, co następuje: Paragraf 1. Ustala się miesięczne 

wynagrodzenie zasadnicze dla Starosty Nowomiejskiego w wysokości 10 250 zł. Punkt 2. 

Ustala się dodatek funkcyjny w wysokości 3 150 zł. Punkt 3. Ustala się dodatek specjalny w 

wysokości 30 procent wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego w wysokości 4 020 

zł. Paragraf 2. Traci moc uchwała numer LV/342/2023 Rady Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim z dnia 9 marca 2024 roku w sprawie wynagrodzenia Starosty Nowomiejskiego. 

Paragraf 3. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim. Paragraf 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Do projektu 

uchwały jest przedstawione uzasadnienie. Bardzo proszę, jeżeli ktoś by chciał zabrać głos? 

Proszę bardzo, Pan Starosta. 

Starosta: Wyłączam się z głosowania, bo oczywiście chodzi o mnie, więc wyłączam się z 

głosowania, żeby zachować status quo akurat w tej kwestii. 

Przewodniczący: Dziękuję bardzo. Czy są jakieś pytania? Czy Pani Sekretarz chciałaby coś 

objaśnić radnym? 
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Sekretarz Powiatu Ewa Kalisz – Górzkowska: Szanowni Państwo, ja może tylko dodam 

jeszcze, że generalnie są takie trzy podstawowe składniki. Do tego można jeszcze dodać 

dodatek za wieloletnią pracę. Z tym, że dodatek ten będzie można głosować w przypadku 

udokumentowania stażu pracy. W tej chwili nie mamy tego udokumentowanego. W 

momencie udokumentowania będzie jeszcze dodany dodatek jeżeli chodzi o wieloletnią 

pracę. 

Przewodniczący: To jest oczywiście wynagrodzenie brutto. Bardzo proszę, Pan radny. 

Radny Andrzej Andrzejewski: Jakie jest łączne wynagrodzenie brutto? 

Przewodniczący: Tak jak przedstawiłem. No nie mam tego zliczone, ale to jest około... Ja 

mogę każdy składnik poszczególnie powiedzieć. Wynagrodzenie zasadnicze - 10 250,00 zł. 

Ustala się dodatek funkcyjny 3 150 zł i dodatek specjalny w wysokości 30 procent - 4 020 zł. 

17 420 razem podliczone brutto. 

Radny Damian Godziński: Jeszcze jest dodatek stażowy od wynagrodzenia zasadniczego. 

Osiągnął pewnie Pan Starosta już te 20 procent, to do 10 250 mamy 20 procent to mamy 

circa 2 000. Więc brutto nam wyjdzie 19 tys.  

Przewodniczący: Jeżeli nie ma pytań, przejdziemy do głosowania. 

Przystąpiono do głosowania. 

Przewodniczący: Głosowało 16 radnych. 9 osób za, 2 głosy sprzeciwu, 5 wstrzymujących się. 

Stwierdzam, że większością głosów uchwaliliśmy uchwałę ustalającą wynagrodzenie Starosty 

Nowomiejskiego.  

Raport z głosowania stanowi załącznik numer 61. Uchwała numer I/15/2024 stanowi 

załącznik numer 62.  

Przewodniczący: Szanowni Państwo, zbliżamy się do końca. Ja tylko mogę powiedzieć, że 

następnym punktem jest punkt 7. Tylko, że nie wiem, czy Pani Ania chciałaby jakieś jeszcze 

informacje dla Państwa radnych przekazać? Ja bym bardzo prosił, bo jest to pierwsza nasza 

sesja i wiem, że będziemy zobligowani do składania oświadczeń majątkowych i różnych 

rzeczy. Bardzo proszę pani Aniu, jeżeli jest coś, co chciałaby Pani przekazać, to bardzo proszę. 

Kierownik Biura Rady Anna Andrzejczak: Szanowni Państwo, w ciągu 30 dni od dziś, 

zobowiązani Państwo jesteście złożyć oświadczenia majątkowe według stanu na dzień 

złożenia ślubowania czyli według stanu na 6 maja, bez załączenia PIT- u. I teraz jeszcze może 

prośba do komisji. Dobrze by było, gdyby komisje jeszcze dzisiaj się ukonstytuowały, czyli 

wybrały przewodniczącego i wiceprzewodniczących. To będzie też rzutowało na wysokość 

Państwa diety liczonej od dnia dzisiejszego. Jeśli jest taka możliwość, to prosiłabym, żeby 

komisje dokonały wyboru przewodniczących i zastępców. I ostatnia moja prośba o zwrot 

tych oświadczeń, które Państwu przekazałam do podpisania, klauzul itd. 

Radna Urszula Ewertowska: A jeśli złożyłam oświadczenie do kwietnia, to mam znowu 

składać?  

Przewodniczący: Tak. 

Radna Urszula Ewertowska: Okej. Dziękuję. 

Przewodniczący Rady Powiatu: Na dzień 6 maja. 

Radny Marek Ząbkiewicz: Na dzień 6 maja tego roku tak? 
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Anna Andrzejczak: Tak. Według stanu na 6 maja, czyli wykazuje Pan uzyskane dochody do 6 

maja. Druki są na stronie internetowej. Jeśli ktoś z Państwa potrzebuje, żeby wydrukować, to 

po sesji wydrukuję. Mogę również przekazać w wersji edytowalnej, żeby sobie wypełnić na 

komputerze. To wszystkim Państwu wyślę w wersji edytowalnej, a kto potrzebuje 

wydrukować na papierze, to mogę wydrukować. 

Przewodniczący: Szanowni Państwo, zbliżamy się już do końca. W następnym punkcie będzie 

tylko zamknięcie sesji, ale może zróbmy teraz tą przerwę, żeby komisje między sobą wybrały 

przewodniczących. Podacie Państwo to do mnie i do Pani Ani. Będzie to już odnotowane w 

protokole dzisiejszym, że te osoby piastują przewodnictwo w komisjach. I tak, pierwszą 

komisją była Komisja Budżetowa. Chciałbym wyczytać, kto jest w Komisji Budżetowej. Bardzo 

proszę o zebranie się: Pan Wojciech Kozłowski, Pan Daniel Zdanowski, Pani Iwona Mrozińska, 

Pan Andrzej Andrzejewski i Pani Urszula Ewertowska. I wybranie spośród siebie 

przewodniczącego. Proszę o informację. Komisję Budżetową już mamy ustaloną. Pan Daniel 

Zdanowski Przewodniczącym, a Zastępcą Pan Wojciech Kozłowski. Teraz przechodzimy do 

Komisji Oświaty, Kultury i Polityki Społecznej. I tak, proszę o zebranie się Państwa: Pani 

Iwona Mrozińska, Pan Andrzej Korecki, Pan Przemysław Majas, Pani Urszula Ewertowska i 

Pan Andrzej Andrzejewski. To jest Komisja Oświaty. Bardzo proszę o wskazanie spośród 

siebie Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego. Mamy drugą Komisję, która wybrała 

spośród siebie przewodnictwo /Przewodniczący - Andrzej Korecki, Wiceprzewodniczący - 

Przemysław Majas/. Przechodzimy do Komisji Bezpieczeństwa. Bardzo proszę, w Komisji 

Bezpieczeństwa są: Pan Wojciech Kozłowski, Pan Przemysław Majas, Pan Tadeusz Graszek, 

Pan Marek Ząbkiewicz, Pan Marcin Buliński i Pani Agata Szulc. Bardzo proszę o wskazanie. 

Mamy już wybraną Komisję Bezpieczeństwa /Przewodnicząca - Agata Szulc, 

Wiceprzewodniczący - Marcin Buliński/. I przechodzimy jeszcze do Komisji Rolnictwa. Bardzo 

proszę: Pan Daniel Zdanowski, Pan Sargalski Leszek, Pan Damian Godziński i Pan Tadeusz 

Graszek. Bardzo proszę o wskazanie Przewodniczącego. Pan Damian Godziński - 

Przewodniczący, Zastępca - Leszek Sargalski. To już była ostatnia komisja, jaką żeśmy 

powołali. 

Ad. 7 

Zakończenie obrad I Sesji Rady Powiatu 

W związku z wyczerpaniem obrad I sesji Rady Powiatu, Przewodniczący zamknął obrady. 

• Nagranie z sesji stanowi załącznik do protokołu. 

                 Radny Senior  Przewodniczący Rady Powiatu 

               Andrzej Korecki           Kazimierz Wiśniewski 

 

      Protokół sporządziła:  

       Anna Andrzejczak  


